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Vragen van het lid Dik-Faber (ChristenUnie) aan de Staatssecretaris van 
Infrastructuur en Milieu over de openbaarheid van punctualiteitsgegevens van 
ProRail (ingezonden 16 mei 2014). 

Vraag 1
Kent u het bericht «RTL krijgt punctualiteitsgegevens niet»?1 

Vraag 2
Bent u er mee bekend dat ProRail op haar website alleen het landelijke 
punctualiteitscijfer van de laatst gemeten dag publiceert? 

Vraag 3
Klopt het dat RTL de onderliggende historische en gespecificeerde punctuali-
teitsgegevens eerder heeft opgevraagd bij NS, maar dat NS deze gegevens 
niet heeft verstrekt? 

Vraag 4
Klopt het dat ProRail genoemde punctualiteitsgegevens wel wil verstrekken, 
maar dat er contracten zijn tussen ProRail en vervoerders die bepalen dat 
ProRail geen gegevens mag verstrekken als de vervoerder daar niet mee 
instemt? 

Vraag 5
Deelt u de mening dat punctualiteitsgegevens niet bedrijfsvertrouwelijk zijn 
en daarom door ProRail openbaar zouden moeten worden gemaakt voor 
iedereen, zodat bijvoorbeeld ook reizigersorganisaties ze kunnen gebruiken 
voor hun analyses en niet afhankelijk zijn van de gegevens voor zover die 
verstrekt worden door de vervoerders? 

Vraag 6
Bent u bereid van ProRail te eisen dat de punctualiteitsgegevens per traject 
zo spoedig mogelijk openbaar worden gemaakt? 

Vraag 7
Ziet u mogelijkheden om genoemde gegevens ook realtime beschikbaar te 
stellen via open data?

1 http://www.treinreiziger.nl/actueel/binnenland/rtl_krijgt_punctualiteitsgegevens_niet-146212
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